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Vraag: 

Met de opwaardering van de Marsweg komen er meer verkeersbewegingen richting de 
Koelmansstraat. Wordt de kruising Marsweg/Koelmansstraat hierbij nog veiliger en overzichtelijk 
gemaakt of blijft de afslag vanaf de Koelmansstraat zo gehandhaafd ? 

 
Antwoord:  
Uit diverse registraties blijkt dat er zich geen ongevallen voordoen op de kruising Marsweg met de 

Koelmansstraat. De kruising is per definitie niet onveilig. Op de Koelmansstraat, ter hoogte van de 

aansluiting met de Marsweg, rijden ongeveer 1600 voertuigen per etmaal. Op vergelijkbare wegtypes 

kunnen de intensiteiten gemakkelijk oplopen tot een verdubbeling van dit aantal of zelfs meer. 

De intensiteiten op de Marsweg zijn niet exact bekend maar bij soortgelijke wegen in het buitengebied, 

met een ondergeschikt karakter, gaat het doorgaans om enkele honderden voertuigen per etmaal. 

Door het bouwen van woningen in De Koele II zal er enige toename van verkeer zijn. Daarom wordt 

de Marsweg waar mogelijk verbreed. Er zijn op dit moment geen plannen om aanpassingen aan de 

Koelmansstraat zelf te doen, omdat dit strikt genomen buiten de ontwikkeling van de woonwijk De 

Koele II valt. Wel is het zo dat wij hier in het verleden snelheidssignalering geplaatst hebben. Omdat 

de intensiteiten toenemen zullen wij de plaatsing van deze signalering intensiveren en de situatie 

blijvend volgen.  

Samenvattend: 

Door de relatief lage intensiteiten is er ruim voldoende marge om extra verkeersbewegingen te kunnen 

opvangen. In combinatie met de verbreding van de Marsweg en monitoring van snelheden, 

verwachten wij dat de verkeersveiligheid voldoende gewaarborgd is.  


